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Protokół nr XIII/2015 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 26 listopad 2015 r. 

 

sala Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku. godz. 17.00 -19.30 

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego Panu Krzysztofowi 

Czarkowskiemu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej Panią 

Irenę Nowak. 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

4. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Przyjęcie protokołu XII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

6. Przyjęcie porządku obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

8. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

9. Interpelacje. 

10. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XII/82/2015 Rady Miejskiej  

w Lwówku z dnia 29 października 2015 r. w sprawie: określenia stawek 

podatku od nieruchomości na 2016 r. 

11. Projekt uchwały w sprawie: określenia wzorów formularzy dla podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego. 

12. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu farmy wiatrowej obręb 

geodezyjny Brody w gminie Lwówek. 

13. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr II /13/2014 w sprawie: uchwały 

budżetowej na 2015r.  

14. Odpowiedź na interpelacje. 

15. Wolne głosy i wnioski. 

16. Zamknięcie obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 
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Ad. 1. Otwarcie obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Otwarcia obrad XIII sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Lwówku Pan Piotr Przewoźny.  

Powitał radnych, Burmistrza Miasta i Gminy, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, 

pracownika biura Rady oraz uczestniczące w obradach społeczeństwo. 

 

Ad. 2.  Wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego Panu 

Krzysztofowi Czarkowskiemu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji 

Wyborczej Panią Irenę Nowak. 

 

-Pani Irena Nowak - Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej wręczyła  

Panu Krzysztofowi Józefowi Czarkowskiemu zaświadczenie o wyborze na 

radnego Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 3  Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował nowo wybranego 

radnego o obowiązku złożenia ślubowania zgodnie z art.23a ustawy o 

samorządzie gminnym. 

Ślubowanie odbyło się w ten sposób, że Przewodniczący Rady Pan 

Przewoźny odczytał treść roty w brzmieniu: 

 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję 

uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie  

i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 

 

Po czym Pan Czarkowski wypowiedziała słowa: 

„ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przystąpił do kontynuacji obrad XIII 

sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 
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Ad. 4. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

W obradach XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku uczestniczy 14 radnych, na 

ustawowy skład Rady 15 radnych, zatem Rada jest władna do odbycia obrad 

sesyjnych i podejmowania uchwał.  

Nieobecny radny to Pan Jan Trzybiński, który usprawiedliwiał swą 

nieobecność z uwagi na wizytę u lekarza. 

Lista obecności załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 5. Przyjęcie protokołu XII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował o wyłożeniu 

i możliwości zapoznania się w biurze Rady Miejskiej z projektem protokołu 

 z obrad XII sesji i stwierdził, że nie zgłoszono do niego żadnych propozycji 

zmian. Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy są może w dniu 

dzisiejszym jakieś uwagi do wspomnianego projektu protokołu. 

Ponieważ radni nie zgłosili uwag, ani zastrzeżeń w związku z tym 

przystąpiono do głosowania. 

Protokół z XII sesji Rady Miejskiej w Lwówku został przyjęty 13 głosami "za". 

przy 1 głosie "wstrzymującym się". 

 

Ad. 6.  Przyjęcie porządku obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wniósł poprawki proponując w pkt. 12 

dzisiejszego porządku obrad dopisać po wyrazie Brody "oraz Bródki". 

Jako pkt 14 porządku obrad XIII sesji zapisać "Projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej". 

Numerację pozostałych punktów przesunąć o 1 numer. 

"za" wpisaniem punktu 14 do porządku obrad XIII sesji - radni opowiedzieli się 13 

głosami "za", przy 1 głosie "wstrzymującym się" 

"za" dopisaniem do pkt 12  po wyrazie Brody wyraz "oraz Bródki" radni 

opowiedzieli się 13 głosami "za", przy 1 głosie "wstrzymującym się" 
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Przewodniczącego Rady poddał pod głosowanie porządek obrad XIII sesji 

Rady Miejskiej w Lwówku wraz z naniesionymi poprawkami, a radni przyjęli 

go 13 głosami "za", przy 1 głosie "wstrzymującym się". 

 

Porządek obrad XIII sesji po wprowadzeniu poprawek przedstawia się 

następująco: 

 

1. Otwarcie obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego Panu Krzysztofowi 

Czarkowskiemu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej Panią 

Irenę Nowak. 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

4. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Przyjęcie protokołu XII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

6. Przyjęcie porządku obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

8. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

9. Interpelacje. 

10. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XII/82/2015 Rady Miejskiej  

w Lwówku z dnia 29 października 2015 r. w sprawie: określenia stawek 

podatku od nieruchomości na 2016 r. 

11. Projekt uchwały w sprawie: określenia wzorów formularzy dla podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego. 

12. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu farmy wiatrowej obręb 

geodezyjny Brody oraz Bródki w gminie Lwówek. 

13. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr II /13/2014 w sprawie: uchwały 

budżetowej na 2015r.  

14. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finnansowej. 

15. Odpowiedź na interpelacje. 

16. Wolne głosy i wnioski. 

17. Zamknięcie obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 
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Ad. 7.  Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy 

międzysesyjnej. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady z pracy międzysesyjnej załączona jest 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8.  Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy 

międzysesyjnej. 

 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 30.10.2015 R. DO 26.11.2015 

 

Burmistrz spotkał się z: 

 

 Ireneuszem Witkowskim i delegacją Polonii francuskiej ze Strasburga w 

sprawie współpracy 

 Piotrem Stawickim Dyrektorem Centrum Bezpieczeństwa Informatycznego w 

sprawie wprowadzenia zabezpieczeń informatycznych – dot. korespondencji 

tajnych 

 P. Wojciechem Janeda w sprawie budowy drogi łączącej ul. Kasztanową i 

Nowotomyską 

 P. Ewą Gałka Prezesem Stowarzyszenia Centrum PIFOT w sprawie 

nawiązania współpracy z organizacjami pozarządowymi z terenu gminy 

 Nadleśniczym z Pniew w sprawie oszacowania drzewostanu i przystąpienia do 

wyrębu na działkach „Białe błota” 

-Burmistrz poinformował, że "Białe błota" to powierzchnia 6,5 ha lasu 

położonego w Pakosławiu. Następuje tam nagminna dewastacja i kradzież 

poprze wycinanie drzew. Po raz kolejny na ogłoszony przetarg nikt się nie 

zgłosił. 

W lesie tym jest do pozyskania od 1000 do 1500 m3 drewna. My opłacimy 

wyrąb, a sprzedażą zajęłoby się Nadleśnictwo. 

Jeśli nie będzie sprzeciwu ze strony Rady to rozpoczęlibyśmy realizację tego 

zadania od nowego roku. 
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Burmistrz wziął udział w: 

 

 spotkaniu w Wielkopolskim Urzędzie Wojewódzkim Wydziale Infrastruktury 

i Rolnictwa w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego 

 spotkaniu ze Starostą Nowotomyskim w sprawie współpracy z tureckim 

miastem Havza 

 sadzeniu drzewek w Koninie  

 otwarciu drogi w Pawłówku 

 Wojewódzkim Przeglądzie Teatralnym Osób Niepełnosprawnych w Lwówku 

 Dyskusji publicznej nt. miejscowego planu zagospodarowania dla terenów pod 

aktywizację gospodarczą w Koninie 

 Spotkaniu ze starostą oraz wójtami i burmistrzami z powiatu nowotomyskiego 

w sprawie dofinansowania zakupu aparatu rentgenowskiego 

Starostwo zwróciło się do gmin powiatu o dofinansowanie zakupu aparatu 

rentgenowskiego. Na spotkaniu z wójtami i burmistrzami deklarowano 

stawkę 4 zł. od mieszkańca, ale decyzję musi podjąć Rada. Można płatności 

te dokonać w ratach. 

 zebraniu w sprawie budynku byłej szkoły w Grońsku – jednogłośnie 

zadecydowano o przekazaniu w użytkowanie Stowarzyszeniu Osób 

Niepełnosprawnych 

 Dniu Seniora organizowanym przez Stowarzyszenie „Aktywna wieś” w 

Zębowie 

 Uroczystości oznaczenia przez Starostę mieszkańca Lwówka p. Mariana 

Nawrota medalem za zasługi dla Powiatu 

 Spotkaniu wójtów i burmistrzów w Posadówku w sprawie schroniska dla 

zwierząt – decyzja Lekarza Weterynarii o zamknięciu. 

Schronisko odwołało się od decyzji i w chwili obecnej trwają tam intensywne 

prace budowlane. 

 Dniu Seniora organizowanym przez Związek Emerytów i Rencistów w Lwówku 

 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

 

 (71) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - zmiana dotyczy zwiększenia 

budżetu z tytułu otrzymanej dotacji na wyprawkę szkolną 
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 (72) w sprawie projektu budżetu MiG Lwówek na rok 2016 

 (73) w sprawie ustalenia projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej MiG 

Lwówek 

 (74) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – zwiększenie budżetu z tytułu 

otrzymanej dotacji na wybory 

 (75) w sprawie udzielenia pełnomocnictwa szczególnego Kierownikowi 

Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lwówku 

 (76) zmieniające Zarządzenie nr 38/2015 z dnia 26 czerwca 2015 r. w sprawie 

ustalenia opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń będących w trwałym 

zarządzie Ośrodka Sportu i Rekreacji w Lwówku 

 

Ogłoszono: 

 

Otwarty konkurs ofert na realizację w 2016 roku w formie wspierania niżej 

następujących zadań publicznych: 

 Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu wśród mieszkańców Gminy 

Lwówek w zakresie imprez nie związanych z ligowymi rozgrywkami 

sportowymi 

 Organizacja Biegu Powstańczego oraz rozgrywek sportowych w ramach 

Szkolnego Związku Sportowego „Wielkopolska” 

 Propagowanie idei zjednoczonej Europy poprzez współpracę z zagranicą 

 Likwidacja barier dla osób niepełnosprawnych i z dysfunkcjami społecznymi 

oraz umożliwienie im należytego funkcjonowania w społeczeństwie 

 Podnoszenie poziomu życia kulturalnego mieszkańców Gminy Lwówek 

 Zimowy wypoczynek dzieci i młodzieży 

 

Rozstrzygnięto przetarg na: 

 Świadczenie usługi kompleksowej polegającej na dostawie energii 

elektrycznej wraz z usługą dystrybucji energii elektrycznej na potrzeby 

Gminy Lwówek i jej jednostek organizacyjnych. 

Wpłynęła 1 oferta, która została wybrana, firmy ENEA S.A. Poznań z ceną 

ofertową brutto 543.644,53 zł. 
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Ad. 9.  Interpelacje. 

 

-Radny Czarkowski złożył na ręce Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek trzy 

pisemne interpelacje prosząc równocześnie o pisemną odpowiedź. 

Interpelacje załączone są do protokołu. 

 

Ad. 10.  Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XII/82/2015 Rady 

Miejskiej w Lwówku z dnia 29 października 2015 r. w sprawie: 

określenia stawek podatku od nieruchomości na 2016 r. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz odczytał pismo z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu informujące o nowelizacji ustawy o opłatach  

i podatkach lokalnych. 

Pismo załączone jest do protokołu. 

 

Zmiany w podjętej na poprzedniej sesji uchwale dotyczą wprowadzenia do 

dzisiejszego projektu uchwały następujących zapisów: 

 

§ 1.     W  § 1 pkt1 uchwały nr Nr XII/82/2015 Rady Miejskiej w Lwówku  

z dnia 29 października 2015 r. dodaje się lit. ''d'' w brzmieniu: 

 

" d) niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, o którym mowa 

w ustawie z dnia 9 października 2015 r. o rewitalizacji (Dz. U. poz. 1777), i 

położonych na terenach, dla których miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego przewiduje przeznaczenie pod zabudowę mieszkaniową, 

usługową albo zabudowę o przeznaczeniu mieszanym obejmującym 

wyłącznie te rodzaje zabudowy, jeżeli od dnia wejścia w życie tego planu 

w odniesieniu do tych gruntów upłynął okres 4 lat, a w tym czasie nie 

zakończono budowy zgodnie z przepisami prawa budowlanego - 3 zł od 1 

m2 powierzchni;". 

 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak odczytał opinie stałych Komisji 

Rady do ww. projektu uchwały, która jest pozytywna. 
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Ponieważ radni nie zgłaszali uwag, ani zapytań, w związku z tym 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XIII/90/2015 zmieniająca uchwałę nr XII/82/2015 Rady Miejskiej  

w Lwówku z dnia 29 października 2015 r. w sprawie: określenia stawek  

podatku od nieruchomości na 2016 r. została przyjęta 13 głosami "za",  

przy 1 głosie "wstrzymującym się' i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11.  Projekt uchwały w sprawie: określenia wzorów formularzy dla 

podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że w związku z licznymi 

zmianami wprowadzonymi ustawą z dnia 25 czerwca 2015 r.  

o zmianie ustawy o samorządzie gminnym oraz niektórych innych ustaw  

(Dz. U. z 2015 r. poz. 1045), z dniem 1 stycznia 2016 r. ulegają zmianie 

zapisy w ustawach: o podatkach i opłatach lokalnych, o podatku rolnym oraz  

o podatku leśnym.  

Ponadto ustawa z dnia 9 listopada 2015 r. o rewitalizacji (Dz. U. poz. 1777) z 

dniem 1 stycznia 2016 r. wprowadza w ustawie o podatkach i opłatach 

lokalnych nową stawkę dla gruntów niezabudowanych objętych obszarem 

rewitalizacji. 

Należy też powiadomić, że nastąpiła zmiana płatności podatku tj. jeśli kwota 

podatku nie przekroczy 100 zł rocznie to należy taki podatek zapłacić 

jednorazowo, zaś jeśli podatek wynosi 6,10 zł. to podatku nie płaci się  

w ogóle. 

 

Opinia stałych Komisji jest pozytywna. 

 

Ponieważ więcej nie zabrano głosu Przewodniczący Rady Pan Przewoźny 

przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XIII/91/2015 w sprawie: określenia wzorów formularzy dla 

podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego została 

przyjęta "jednogłośnie" -14 głosami  
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12. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu farmy wiatrowej obręb 

geodezyjny Brody oraz Bródki w gminie Lwówek. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że do Urzędu Miasta  

i Gminy wpłynął wniosek Firmy Ekologia System Sp. z o.o Michorzewo 

 o przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego farmy wiatrowej w obrębie geodezyjnym Brody oraz Bródki 

w gminie Lwówek. 

Wniosek załączony jest do niniejszego protokołu. 

Ponieważ mieliśmy zbyt mało informacji wystąpiliśmy o uzupełnienie tego 

wniosku, gdzie firma informowała nas, że wykonano już monitoring 

ornitologiczny i chiperopterologiczny przez zespół naukowców pod 

kierownictwem prof. Tryjanowskiego.  

Lokalizacja tych planowanych siłowni wiatrowych została również 

przeanalizowana pod względem hałasu środowiskowego oraz ochrony 

przyrody występującej na terenie gminie Lwówek. 

Wstępna planowana ilość turbin wiatrowych to 10 sztuk, ale prowadzone są 

jeszcze badania środowiskowe występowania Kani Czarnej, Kani Rudej  

i Bociana Czarnego i dopiero po wykonaniu tych badań będzie można 

potwierdzić  tj. na przełomie sierpnia/września 2016 r. czy liczba siłowni 

wiatrowych nie będzie musiała być ograniczona do 7 szt.  

Planuje się posadowienie turbin firmy Vestas o mocy 3,3 MW - 106 db przy 

rozpiętości skrzydeł 126m, na wieży słupowej 137m wysokości. Brana jest 

także pod uwagę turbina, która wejdzie dopiero do produkcji 2016 roku. Jest 

to turbina również firmy Vestas o mocy 3.45MW i rozpiętości skrzydeł 136m. 

Dlatego w planie należy uwzględnić maksymalną ilość turbin - 10 szt.  

o wysokości wraz ze śmigłem 205m, o mocy 3,3-3,5MW. 

Na chwilę obecną z uwagi na powyższe badania nie można wyrysować 

dokładnie miejsc posadowienia tych turbin. Lokalizacja wiatraków z uwagi na 

nowelizację ustawy uzależniona będzie od ich ilości, mocy, a przede 

wszystkim od wyprodukowanego hałasu wpływającego na nieruchomości.  
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Na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady poproszono Prezesa firmy 

Ekologia System Sp. z o.o Michorzewo Pana Świtałę, który dość 

szczegółowo omówił ten tema. My mieliśmy ten teren wpisany w studium 

zagospodarowania przestrzennego już w 2011 roku pod elektrownie siłowe. 

Grunt, na którym zostaną posadowione te turbiny należy do Uniwersytetu 

Przyrodniczego w Poznaniu - Rolnicze Gospodarstwo Rolne w Brodach. 

Firma ma już podpisane na dzierżawę tych gruntów  stosowne umowy. 

-Radny Czarkowski zadał pytanie czy odbyły się spotkania z mieszkańcami 

tych wsi i czy są z tych spotkań protokoły, bowiem na posiedzeniu stałych 

Komisji, radna Woźna twierdziła, że odbyło się spotkanie inwestora z Radą 

Sołecką i Sołtysem. Moim zdaniem jest to za mało. Społeczeństwo winno 

być dokładnie poinformowane - twierdził Pan Czarkowski. 

Kolejna sprawa to nie wiem czy jest tu wskazany, aż taki duży pośpiech. 

Zaś sama analiza do projektu uchwały jest zbyt pobieżna, dlatego uważam - 

dalej twierdził Pan Czarkowski -, że winna być ona uszczegółowiona. 

-Radna Woźna odniosła się do zadanego przez Pana Czarkowskiego 

pytania i stwierdziła, że spotkanie odbyło się nie z jedną Radą Sołecką, ale  

z dwoma czyli wsi Bródki i Brody, bo ten problem dotyczy obu wsi. W tym 

spotkaniu uczestniczyli też radni z tych wsi, a protokołu jako takiego z tego 

posiedzenia nie sporządzono. 

Było to pierwsze spotkanie, ale należy zaznaczyć, że Ci ludzie którzy w tym 

spotkaniu uczestniczyli zostali wybrani przez mieszkańców, a więc zostali 

obdarzeni mandatem zaufania. Nikt z tych osób nie był przeciwko 

postawieniu wiatraków w tych miejscowościach, nikt nie zgłaszał sprzeciwu. 

Tak nawiasem mówiąc "to nawet ksiądz Proboszcz, który w początkowej 

fazie był przeciw wstawianiu wiatraków, to później już nie tak do końca". 

-Radny Czarkowski zwrócił uwagę, że należało zrobić spotkanie  

z mieszkańcami, zrobić protokoły i policzyć ile osób w tych spotkaniach 

uczestniczyło, a nie sama Rada Sołecka i Sołtys. To jest sprawa poważna, 

która rzutuje na życie wielu ludzi na długie lata, a więc należało właśnie do  

takiego spotkania doprowadzić. 

-Pani Woźna sprostowała, że Rada Sołecka może decydować za 

społeczeństwo, gdyż została wybrana, tak jak my radni, gdzie podejmujemy 
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decyzje w imieniu całej Gminy. Natomiast Sołtys może zawsze takie 

spotkanie zwołać, choć z frekwencją na takich zebraniach bywa różnie. 

-Pan Czarkowski ripostował, że nie Rada Sołecka decyduje, tylko winny odbyć 

się konsultacje ze społeczeństwem, z których należy sporządzić protokoły. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny stwierdził, że Rady Sołeckie mają 

prawo podejmować w imieniu społeczeństwa decyzje, jednak nie będzie już 

dłużej w tym temacie polemizował i poprosił Wiceprzewodniczącego Rady  

o odczytanie opinii wypracowanej przez stałe Komisje. 

Stałe Komisje Rady przyjęły projekt uchwały do wiadomości, równocześnie 

wnosząc o dopisanie w nazewnictwie uchwały po wyrazie Brody, wyraz 

"oraz Bródki". 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poprosił o możliwość wprowadzenie 

jeszcze do projektu uchwały autopoprawek, które odczytał Sekretarz Gminy 

Pan Piechowiak informując, że w całej uchwale wraz z uzasadnieniem po 

wyrazie Brody należy dopisać wyraz "oraz Bródki". 

 

Radni proponowaną przez Burmistrza autopoprawkę przyjęli 13 głosami 

"za", przy 1 głosie "przeciw". 

 

Nie wniesiono więcej zapytań w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała Nr XIII/92/2015 w sprawie: przystąpienia do sporządzenia 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu farmy wiatrowej 

obręb geodezyjny Brody oraz Bródki w gminie Lwówek została przyjęta 

13 głosami "za", przy 1 głosie "przeciw" i załączona jest do niniejszego 

protokołu. 

 

13. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr II /13/2014 w sprawie: 

uchwały budżetowej na 2015r.  

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował o następujących propozycjach 

zmiany uchwały budżetowej na listopad 2015r. 

 

DOCHODY: 
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1. Zwiększenie planu dochodów w dz. 921, rozdział 92109 Domy kultury, 

świetlice kluby , § 0960 – kwota 1.568,00 (darowizna – świetlica  Zębowo) 

 

2. Zwiększenie planu dochodów w dz. 750, rozdział 75023 Urzędy gmin, § 

0970 – kwota 400,00 

(wpływ odszkodowania z PZU) 

 

3. Zwiększenie planu dochodów w dz. 756, rozdział 75601 wpływy podatkowe 

z tyt karty podatkowej, § 0910 odsetki – kwota 200,00 

 

4. Zmiany w  planie dochodów w dz. 756, w tym: 

Zwiększenia: 

- rozdział 75616 wpływy podatkowe od osób fizycznych, § 0430 wpływy z tyt 

opłaty targowej – kwota 18.000,00 

 

- rozdział 75618 wpływy z opłat – kwota ogółem 8.000,00 z tego: 

 § 0410 opłata skarbowa – kwota 3.000,00 

 § 0490 opłata za zajęcie pasa drogowego – kwota 5.000,00 

 

Umniejszenia: 

Rozdział 75616  wpływy podatkowe od osób fizycznych , § 0360 wpływy z tyt 

podatków od spadków i darowizn - kwota 20.000,00 

 

5.    Umniejszenie planu dochodów w dz. 758, Różne rozliczenia, rozdział 

75814 Rozl  finansowe 

    §0920 odsetki – kwota 7.600,00  (dot. odsetek od środków  na rach 

bankowych) 

 

6. Zwiększenie planu dochodów w dz. 900 , rozdział 90002 Gospodarka 

odpadami, § 0910 Odsetki – kwota 1.000,00  
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7. Przeniesienie w planie dochodów pomiędzy paragrafami w dz. 921, rozdział 

92109 Domy kultury, świetlice, kluby, z § 0750 wpływy z dzierżaw- kwota 

1.500,00 do § 0960 wpłaty darowizn – kwota 1.500,00 

 

8. Zwiększenie planu dochodów w dz. 801 , rozdział 80101 Szkoły 

podstawowe, § 2007 Dotacja celowa – kwota 1.800,00 – dotyczy realizacji 

projektu COMENIUS w SP Chmielinko  

 

Ogółem zwiększenie planu dochodów o kwotę 3.368,00 

Plan dochodów po zmianie wynosi 34.904.061,56 

 

WYDATKI: 

 

1.Zwiększenie planu wydatków w dz. 921, rozdział 92109 Domy kultury, 

świetlice, kluby, § 4210 zakup materiałów – kwota 2.800,00 oraz § 4300 

zakup usług pozostałych – kwota 568,00 – z przeznaczeniem na potrzeby 

świetlice wiejskiej w Zębowie – kwota 1.568,00 oraz 1.800,00 na pozostałe 

świetlice wiejskie. 

2. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 801, 

rozdział 80101 Szkoła podstawowa, z § 4010 wynagrodzenia – kwota 

9.400,00 do § 3020 wydatki osobowe nie zaliczane do wynagrodzeń – kwota 

9.400,00 z przeznaczeniem na wypłatę odprawy pośmiertnej – dot. ZSiP 

Brody. 

3.Przeniesienia w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 801, 

rozdział 80101 Szkoła podstawowa, w tym: 

Umniejszenia: 

§ 4240 zakup pomocy dydaktycznych- kwota 1.100,00 

§ 4260 zakup energii – kwota 2.000,00 

§ 4430 różne opłaty i składki – kwota 200,00 

§ 4700 szkolenia – kwota 600,00 

Zwiększenia: 

§ 4210 zakup materiałów – kwota 3.900,00 

Zmiany dotyczą ZSPiP w Zębowie – środki na zakup materiałów przeznacza 

się na zakup środków czystości, art. biurowych z uwagi na zwiększenie 
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powierzchni użytkowej szkoły tytułem adaptacji poddasza oraz podwójnych 

klas I i II. 

4.Umniejszenie w  planie wydatków w dz 600, rozdział 60016 Drogi 

publiczne gminne w § 6050 wydatki inwestycyjne z zadania pn.” Budowa 

drogi gminnej Linie – Zębowo I etap” – kwota 25.000,00.  

5. Umniejszenie planu wydatków w dz. 010, rozdział 01010 Infrastruktura 

wodociągowa i sanitacyjna, § 6050 wydatki inwestycyjne- kwota 5.000,00 z 

zadania „Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Zębowo”. 

6. Zwiększenie planu wydatków w dz. 600 Transport i łączność, rozdział 

60016 Drogi publiczne gminne , § 4300 zakup usług pozostałych – kwota 

270.767,78  z przeznaczeniem na akcję zima – środki niewykorzystane z 

roku 2014 . 

7. Zwiększenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne 

gminne , § 6050 – wydatki inwestycyjne- kwota 30.000,00 z przeznaczeniem 

na budowę parkingu i chodnika przy ul. Pniewskiej wraz z odwodnieniem. 

8. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami funduszu 

sołeckiego sołectwa Lipka Wielka  w ramach wcześniej określonego 

przedsięwzięcia pn. „Zagospodarowanie i wyposażenie budynku socjalno – 

gospodarczego znajdującego się przy biesiadniku” z §4300 zakup usług 

pozostałych – kwota 4.500,00 do § 4210 zakup materiałów – kwota 4.500,00 

– wniosek sołtysa wsi.  

9. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami funduszu 

sołeckiego sołectwa Zgierzynka w ramach wcześniej określonego 

przedsięwzięcia pn. „ Kultywowanie tradycji wiejskich” z § 4300 zakup usług 

pozostałych – kwota 700,00 do § 4210 zakup materiałów – kwota 700,00  

oraz w ramach wcześniej określonego przedsięwzięcia pn.”Wyposażenie , 

utrzymanie i remont świetlicy wiejskiej”      z § 4300 zakup usług pozostałych 

– kwota 319,00 do § 4210 zakup materiałów – kwota 319,00 – wniosek 

sołtysa wsi. 

10. Przeniesienie w planie wydatków zadań zleconych administracji 

rządowej pomiędzy paragrafami     w dz. 801, rozdział 80110 Gimnazjum, z 

§ 4240 zakup książek i pomocy naukowych- kwota 5,45 do      § 4300 zakup 

usług pozostałych- kwota 5,45 z przeznaczeniem na pokrycie kosztów 

zakupu książek.  
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11. Uchyla się załącznik nr 9 do uchwały nr XII/88/2015 z 29 października 

2015r pn. „Dotacja celowa na pomoc finansową udzieloną między j,s.t i 

wydatki w 2015 roku związane z realizacją zadań wykonywanych w drodze 

umów lub porozumień z innymi j.s.t”,  natomiast dane z uchylanego 

załącznika przenosi się do załącznika pn. „Dochody i wydatki w 2015 roku 

związane z realizacją zadań wykonywanych w drodze umów i porozumień z 

innymi j.s.t.”, który stanowić będzie aktualny załącznik do niniejszej uchwały. 

Jednocześnie dokonuje się zmiany klasyfikacji budżetowej otrzymanej 

pomocy finansowej z Powiatu Nowotomyskiego, a mianowicie: 

DOCHODY: 

z dz. 801, rozdział 80101, § 2710 – kwota 6.370,00 do dz. 926 Kultura 

fizyczna, rozdział 92695 Pozostała działalność, § 2710 Pomoc finansowa - 

kwota 6.370,00 

WYDATKI: 

Z dz. 801, rozdział 80101 Szkoły Podstawowe, § 4170 – kwota 4.060,00  

Z dz. 801, rozdział 80110 Gimnazjum, § 4170 – kwota 2.310,00 

Całość do dz. 926, rozdział 92695 Pozostała działalność, § 4170 – kwota 

6.370,00. 

Zmian dokonuje się celem ujednolicenia klasyfikacji budżetowej do 

klasyfikacji którą w swoim budżecie zastosował Powiat Nowotomyski a 

środki w formie pomocy finansowej  zostały przekazane na realizację zajęć 

rekreacyjno – sportowych na podstawie zawartej umowy.  

12. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 926 

Kultura fizyczna, rozdział 92601  Obiekty sportowe, w tym: 

Umniejszenia: 

§ 4110 składki ZUS – kwota 1.500,00 

§ 4260 zakup energii – kwota 4.000,00 

§ 4270 zakup usług remontowych – kwota 2.500,00 

Zwiększenie: 

§ 4530 podatek od towarów i usług – kwota 2.000,00 

§ 4170 wynagrodzenia bezosobowe – kwota 6.000,00 

Zmian w planie wydatków w dz. 926 dokonuje się na wniosek kierownika 

OSiR celem prowadzenie bieżącej działalności jednostki. 
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Zwiększenie planu wydatków o kwotę ogólną 274.135,78 

Plan wydatków po zmianie wynosi 34.652.733,24 

 

Radni nie zabrali głosu, a opinia wypracowana na posiedzeniu na stałych Komisji 

Rady do ww. projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uchwała Nr XIII/93/2015 w sprawie: zmiany uchwały Nr II /13/2014 w sprawie: 

uchwały budżetowej na 2015r. została przyjęta 13 głosami "za", przy 1 głosie 

" wstrzymującym i stanowi załącznik do protokołu. 

 

14. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Lwówek. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że zmiana wieloletniej 

prognozy finansowej odzwierciedla tabelaryczne zmiany dokonane w budżecie 

gminy na 2015 r. 

Radni nie wnieśli zapytań w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała Nr XIII/94/2015 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Lwówek została przyjęta 13 głosami "za" , przy 1 

głosie "wstrzymującym się" i załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach.  

 

Po wznowieniu obrad kontynuowano w dalszym ciągu porządek XIII sesji Rady 

Miejskiej w Lwówku. 

 

14. Odpowiedź na interpelacje. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował, że odpowiedzi na 

zadane interpelacje zostaną udzielone na piśmie. 

 

15. Wolne głosy i wnioski. 
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-Sekretarz Gminy Pan Piechowiak przedstawił w wersji wizualnej "Raport  

o stanie oświaty w Gminie Lwówek". 

Wersja papierowa załączona jest do niniejszego protokołu. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przypomniał, że na poprzedniej sesji 

zostały wysunięte wnioski przez Panią Woźną i Pana Jędrzejczaka i należy 

rozumieć, że Państwo radni otrzymali stosowną odpowiedź. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że udzielono 

pisemnej odpowiedzi na wniosek radnej Gabrieli Woźnej w sprawie wsparcia 

finansowego dla wszystkich wiosek z terenu Gminy z Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, jednak chcemy jeszcze uzupełnić 

ten wykaz o miasto Lwówek, które w 2014 roku nie otrzymało żadnego 

wsparcia finansowego, a w 2015 roku była to kwota 28.500 na modernizację 

placu zabaw w Lwówku.  

-Radny Jedrzejczak potwierdził również otrzymaną odpowiedź. 

-Kontynuując Przewodniczący Rady Pan Przewoźny informował radnych, że 

wpłynęło pismo od Wojewody Wielkopolskiego w sprawie uchwały Nr 

XI/75/2015 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 29 września 2015 r. dot. 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

farmy wiatrowej Chmielinko II w gminie Lwówek, które to Państwo radni 

mają dziś przed sobą. Dziś na temat tego pisma nie będziemy rozmawiać, 

macie Państwo czas do zastanowienia się, my ze swej strony podejmiemy 

działania wyjaśniające, tak jak to powinno być zgodnie z prawem. Dlatego 

prośba o zapoznanie się z treścią tego pisma, gdyż do tego tematu 

powrócimy na posiedzeniu komisji. 

Również dzisiaj wpłynęło na "moje ręce" pismo Stowarzyszenia "Głos 

Chmielinka" reprezentowanego przez Pana Krzysztofa Czarkowskiego, co 

prawda nie miałem czasu się z nim zapoznać, ale jest to pismo wzywające 

do usunięcia naruszenia prawa. Też temat dotyczący farny wiatrowej 

Chmielinko II. Otrzymacie Państwo radni odpowiedź i kopie tego pisma, 

gdyż musimy to dokładnie przeanalizować. Ponieważ nie było czasu, aby się 

z tym pismem zapoznać, to również powrócimy do tej tematyki - stwierdził 

Pan Przewoźny. 

Pismo Wojewody i pismo Stowarzyszenia "Głos Chmielinka" stanowią 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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-Radny Czarkowski odczytał 2 wnioski: 

1. o skierowanie do Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i zdrowia 

problematyki funkcjonowania Akademii Piłkarskiej przy OSiR Lwówek. 

2. o dokonanie zmiany w porządku obrad w taki sposób, aby umożliwić 

zabieranie głosu zainteresowanym mieszkańcom Gminy jeszcze przed 

podjęciem uchwał przez Radę. 

Wnioski załączone są do niniejszego protokołu. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował, że zwróci się do 

osoby, która jest kompetentna na udzielenie odpowiedzi w temacie 

rozdysponowania środków i Pan Czarkowski otrzyma stosowną odpowiedź. 

Kontynuując wypowiedź Pan Przewoźny stwierdził, że ma tylko zastrzeżenia 

do zapisu zawartego we wniosku, że poprzedni radny na złożoną wcześniej 

już interpelację do dnia dzisiejszego nie otrzymał stosownej odpowiedzi. To 

jest tu chyba coś nie tak, bo na wszystkie pisma, które wpływały udzielano 

odpowiedzi z zaznaczeniem udzielania w formie ustnej czy pisemnej.  

Jednak zostawmy ten temat, bo nie ma sensu urządzać dalszej polemiki  

w tym temacie. 

-Radny Wojciechowski wyjaśniał, że jeśli zgodnie z sugestią Pana 

Czarkowskiego Komisja Oświaty miałaby podjąć temat funkcjonowania 

Akademii Piłkarskiej przy OSiR w Lwówku, to należałoby tę Komisję uchwałą 

Rady do tego upoważnić. Komisja Oświaty nie ma takiej tematyki 

zaplanowanej w swym planie rocznym, a jeśli nie ma w planie takiej 

tematyki, to Komisja musi być upoważniona przez Radę uchwałą do 

podjęcia tego typu działania. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz dodał, że jeśli w grę wchodzą środki 

finansowe to tym tematem może się zając tylko Komisja Rewizyjna. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny wyjaśnił, że na dzisiejszej sesji już  

na pewno takiej uchwały nie podejmiemy i dlatego zastanowimy się jak to 

powinno być zrealizowane. Nie będziemy robić tego na szybko, przyjmujemy 

dokumenty i rozważymy procedurę działania. Jeśli miałaby zająć się tym 

Komisja Rewizyjna, co w zasadzie Burmistrz ma tu chyba rację, bo chodzi tu 

o środki finansowe, to my zastanowimy się i może już na posiedzeniu samej 

Komisji, czy na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady całą procedurę 

dokładnie omówimy. 
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-Radna Woźna wróciła do tematyki przedstawionego raportu o stanie 

oświaty w Gminie Lwówek i pogratulowała Szkole Podstawowej  

w Posadowie za osiągnięcie tak dobrego miejsca w rankingu szkół w gminie 

oraz zaapelowała do wszystkich pozostałych placówek oświatowych  

z terenu gminy, aby zwrócić szczególną uwagę na nauczanie matematyki, 

która jest przedmiotem trudnym dla uczniów szczególnie klas maturalnych. 

Kontynuując ponownie wróciła do omawianej tematyki wiatraków, 

zaznaczając, że na zebraniu wcześniej wspomnianych sołectw, 

społeczeństwo było reprezentowane przez ludzi różnych zawodów,  

w różnym wieku, nie związanych z tym, że wiatraki będą wstawiane na ich 

ziemi. Nikt nie wniósł uwag co do wstawiania tych turbin, które tak nawiasem 

mówiąc to mają być posadowione (jak wszystkim wiadomo) na gruntach 

Uniwersytetu Przyrodniczego - Akademii Rolniczej Brody. 

-Radny Czarkowski zabierając głos zwrócił się do radnych, że osobiście 

bardzo się dziwi, że podjęli (moim zdaniem) tak pochopnie, taką ważną 

uchwałę, tym bardziej wiedząc, że wcześniejsza jest zaskarżona przez 

Wojewodę Wielkopolskiego do Sądu Administracyjnego w Poznaniu. 

"Uchwała wcześniejsza została podjęta w wiadomych okolicznościach  

i zawiera szereg błędów popełnionych przez firmę ITP". Czyli jest to bardzo 

poważny temat, na kilkadziesiąt lat i dlatego winno to być poparte 

zebraniami wiejskimi, a podjęliście Państwo tę uchwałę wbrew woli 

społeczeństwa". 

Dalej Pan Czarkowski przedstawił sprawę dotyczącą naprawy drogi 

gruntowej we wsi Chmielinko, jednak wcześniej chcę poprosić - stwierdził 

Pan Czarkowski, aby nie marginalizować niewygodnych dla Państwa 

wypowiedzi. Otóż Sołtys wsi Chmielinko Pan Stępiński po rozmowie z tak 

zachwalanym przez Pana Burmistrza Panem Kulusem uzgodnił 2-3 tygodnie 

wcześniej zakres prac wyrównywania i utwardzania dróg w Chmielince. Miał 

Pan Kulus się skontaktować, czego oczywiście nie zrobił, no więc wjechała 

równiarka i robiła naprawę w całkiem innym miejscu, przy tym niszcząc 

społeczną robotę ludzi, którzy we własnym zakresie wcześniej dokonywali jej 

naprawy. 
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Po kolejnych uzgodnieniach prace zostały wykonane ponownie, ale znowu w 

innym niż wcześniej wskazywanym miejscu. Dlatego należy wyjaśnić to z 

danym Urzędnikiem, aby już takie sytuacje się nie powtarzały. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny stwierdził, że obecnie Pan 

Czarkowski jest radnym, to będzie bliżej wielu spraw. Nie będzie już takich 

pomówień, że ktoś coś blokuje, czy ktoś czegoś nie dopuszcza. Z tego co 

Pan tu mówi szczególnie w odniesieniu do wiatraków Chmielinka II, to  

"powiem Panu szczerze, że nasuwa mi się myśl, że jeśli nie myślę tak jak 

Pan, to źle myślę" - stwierdził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Przewoźny. 

-Radny Czarkowski stwierdził, iż w cale nie twierdzi, że każdy musi myśleć 

podobnie, ale jeżeli podejmuje się uchwałę to niech ona będzie podjęta 

zgodne z prawem. Bo Pan Burmistrz powierza firmie ITP opracowania, które 

są złe. Jest to już druga nieprawidłowa uchwała, gdyż poprzednia też jest 

unieważniona przez Wojewodę. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że co do podjętej 

uchwały to jest ona prawidłowo podjęta, jest zamieszczona w Wojewódzkim 

Dzienniku i uchwała ta póki co obowiązuje. 

Druga sprawa - stwierdził Pan Długosz - to można mówić o konsultacjach ze 

społeczeństwem dopiero wtedy, kiedy będzie plan środowiskowy, kiedy 

będziemy mogli mówić o lokalizacji poszczególnych farm, jeżeli zostaną 

dokończone te wszystkie badania ornitologiczne. Na dzień dzisiejszy 

podejmujemy uchwałę o przystąpieniu do planu. My będziemy dyskutować 

ze społeczeństwem na pewno, ale wówczas, gdy będziemy wiedzieli gdzie, 

co jest posadowione. Czyli będziemy posiadać dokładne dane będziemy 

wiedzieć gdzie się co znajduje. 

-Radny Czarkowski stwierdził, że określenie Burmistrza, że uchwała jest 

podjęta zgodnie z prawem jest nieprawdziwa. Gdyby ta uchwała była podjęta 

zgodnie z prawem to Wojewoda nie wszcząłby postępowania Nadzorczego  

i nie skierowałby (ponieważ nie wydał tego postępowania w ciągu 30 dni 

zgodnie z prawem) do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. To nie 

powód Panie Burmistrzu, - stwierdził Pan Czarkowski - aby wprowadzać 

radnych i całe społeczeństwo w błąd. Uchwała idzie zawsze dwutorowo raz 
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do Wojewody, raz do Dziennika Wojewódzkiego. Ona jest opublikowana, 

obowiązuje, ale Wojewoda złożył na nią skargę. Dlatego moje pytanie  

w interpelacji - co Burmistrz zrobi, aby Pan inwestor nie wszczął 

postępowania o zezwolenia na budowę, bo Burmistrz narazi wówczas na 

strat nasze społeczeństwo.  

-Radny Wojciechowski zabierając głos stwierdził, że sprawa trafiła do Sądu,  

a mamy przecież niezawisłość Sądu i to Sąd określi czy Wojewoda miał 

rację, czy też nie. My nie możemy wyrokować co powie Sąd. Pan 

Czarkowski twierdzi, że wszystko jest źle. My nie wiemy tego. Wielu ludzi 

staje przed Sądem i są przez Sąd oczyszczeni z winy, "a od czasów 

Rzymskich obowiązuje jedna wykładnia, że kto nie jest skazany 

prawomocnym wyrokiem, to jest niewinny". Jeśli Sąd uzna, że nie mieliśmy 

racji i unieważni tę uchwałę, to wówczas dopiero będzie ona nieważna. 

Teraz ona jest cały czas ważna i obowiązuje. 

Jeśli zaś chodzi o równanie drogi, to nie wiemy jak Sołtys w Chmielinku 

urzęduje- stwierdził Pan Wojciechowski - ale Sołtys wsi Bródki, gdy ma być 

naprawiana jakakolwiek droga, to równiarka przyjeżdża do Sołtysa, Sołtys 

jedzie razem z tą równiarką na daną drogę i sprawdza jak jest to zrobione. 

Na końcu podpisuje czy jest prawidłowo dane zadanie wykonane. Jak nie 

podpisze, to za to wyrównanie wykonawca nie otrzyma pieniędzy. Jeśli ktoś 

wobec powyższego naprawił jakąś drogę w Chmielince i Sołtys nie podpisał 

tego wykonania, to bardzo dobrze przynajmniej jest dodatkowo naprawiona 

inna droga i jeszcze pozostały pieniądze. 

-Pomimo wielokrotnego wezwania przez Przewodniczącego Rady do 

zachowania porządku na sali obrad, Pan Czarkowski przekrzykując 

Przewodniczącego nie dopuszczał nikogo do głosu i oponował o 

umożliwienie mu zabrania głosu w odniesieniu do turbin wiatrowych, 

twierdząc przy tym "że wkłada mu się słowa w usta, których On nie 

wypowiedział". 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny dopuścił Pana Czarkowskiego do 

głosu z zaznaczeniem jednak, aby ten głos był już w innym temacie. 

-Radny Czarkowski w związku z powyższym zabierając głos wrócił do 

poprzedniej sesji w sprawie poprawienia protokołu Rady Miejskiej 

stwierdzając jednak wcześniej, że "tu Pan Wojciechowski jest mistrzem  
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w ustalaniu tego co ja powiedziałem. Jeśli Pan Przewodniczący Rady chce 

zachować prawo i po miesiącu pod dyktando Pana Wojciechowskiego 

poprawia protokół, to proszę przestrzegać § 53 Statutu Miasta i Gminy, który 

wyraźnie mówi w jakim trybie może w ogóle być poprawiony protokół, gdyż 

to co zrobiono, to było rażące naruszenie prawa". 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny zwrócił uwagę, że na poprzedniej 

sesji nie był poprawiany protokół, tylko był zgłoszony oficjalny wniosek, do 

czego Pan Wojciechowski miał pełne prawo.  

-Radny Wojciechowski zabierając głos poinformował, że nie wnosił żadnej 

poprawki, tylko wnioskował o uzupełnienie protokołu. "Należy przeczytać - 

stwierdził Pan Wojciechowski - o co w tym wniosku było wnioskowane, bo to 

tak samo jak na jednym z portali internetowych zamieszczono, że 

Wojciechowski rezygnuje z radnego. Nigdy takiego czegoś nie 

powiedziałem, a jeśli ktoś to wie, to nich wskaże na której komisji czy sesji 

takie słowa zostały wypowiedziane.". 

 

Radni nie wnieśli więcej zapytań. 

 

16. Zamknięcie obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 
Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Rady Pan Piotr Przewoźny 

zamknął obrady XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący 

       Rady Miejskiej we Lwówku 

/-/ Wiesława Radecka 

        /-/ Piotr Przewoźny 

 
 
 


